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Inhoud               bladz. 

Blad van de Amsterdamse Spoorweg Sportvereniging 

Ingeschreven bij de K.V.K. onder nr. 40530845 

M.Suppers 
H.Wisse 

 

Redactie 

RUDEA PRINT 

Drukker 

JAARGANG 79 Nr. 04 

JUN-JUL-AUG 

E-mail adres voor alle Assv-zaken:  assvpost@gmail.com 
(Niet voor opzeggen lidmaatschap. Dat dient bij de afdelings-secretaris te gebeuren) 

          Erelid:      H.Meerveld   
                                         Erelid:   W.D. de Graaf 
          Erelid:   A.Sluik 

Kopij volgende Koppeling inleveren 

vóór 

20 Augustus 
Kopij inzenden naar: 

assvpost@gmail.com 
Max. 3 blz per afdeling 

J.E.Bos Th. De Vries 

P.Vermeulen J.de Vries - Kromhout 

F.Hardeman A.Weerman 

  

  

  

Leden van verdienste 



Computer 
Voorzitter M.H.T.Suppers  Kruidbergerweg 53 2071 RB   Santpoort Noord  023-5372115  marius@suppers.net 
Secretaris  J.M.J.Wisse  Schutterstraat 8  2024 RD   Haarlem    023-5273585                                      
Penningm. J.M.J.Wisse  Schutterstraat 8  2024 RD   Haarlem    023-5273585   NL17INGB0005736100                                    
Hb. vertegenw. A.Schmalgemeijer Westhove 74  2134 VP    Hoofddorp   06-12536587    
Clubavond:  maandag  van 19.15 tot 22.30 uur   Emailadres: assvcomputer@gmail.com 

 

Handboogsport 
Voorzitter            R.Nieuwendam      
Secretaris                   Emailadres:  assv.handboog@icloud.com    
Penningm. D.Lublink  NL21 INGB 0003 366027   
Hb. vertegenw.     
Clubavond:  dinsdag en vrijdag van 19.00 tot 23.00 uur    

 

Darten 
Voorzitter C.Wanders  Arendonksingel 94     1066 LA  Amsterdam   06-23272579 
Secretaris a.i. C.Wanders 
Penningm. M.Wanders  Arendonksingel 94     1066 LA   Amsterdam   06-51118165  NL23INGB0009065323 
Hb. vertegenw.   C.Wanders 
                            Clubavond:  Woensdagavond     Emailadres:  a.s.s.v.dartclubamsterdam@gmail.com 
 

Biljarten 
Voorzitter F.Sterk   Crabschuytstraat 104  1034 BL Amsterdam   06-17994970   
Secretaris J. v/d Brugge    Olympus 24  2182 TG     Hillegom   0252-521041 vanderbrugge2@casema.nl 
Penningm.  R.P.Ram  F.Zeijdelaarweg 6 1382 MB    Weesp   06-55896667  NL96INGB0004584646  
Hb vertegenw. F.Sterk     
Clubavond: Maandag t/m vrijdag   

 

Line-Dance 
Voorzitter C.van Rijn-Gerzee van Speijkstraat 77 d  1057 GN   Amsterdam  020-6168190 
Secretaris D. van der Hurk               Dillenburg 19           1065 HN   Halfweg       
Penningm. I. van der Hurk  Dillenburg 19   1165 HN   Halfweg  020-4978610 
Hb.vert.   C.van Rijn-Gerzee      
Clubavond:          maandag    Emailadres:  

 

 
Dagelijks bestuur 
Voorzitter  Vacant  
Secretaris   J.M.J.Wisse       Schutterstraat 8                2024 RD    Haarlem   023-5273585  
Penningmeester  F.Hardeman       Poseidonsingel 55d   1363 TR     Almere   06-33167551                            
ASSV Gironummer IBAN:   NL35INGB0004510278 
2e Penningmeester  M.H.T.Suppers         Kruidbergerweg 53  2071 RB     Santpoort Noord                         023-5372115 
Alg.Adjunct    P.Meerveld       Wales 8         1448 JK     Purmerend   0299-439869 
 
                            E-mail adres:  assvpost@gmail.com   (email niet gebruiken voor opzeggingen) 
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Beste bestuursleden, 
Wilt u zo vriendelijke zijn eventuele wijzigingen van deze adreslijst 
te sturen naar assvpost@gmail.com 
 
Alvast bedankt. 



Schietsport 
Voorzitter R.Panhuijsen 
Secretaris T.van den Berg 
Penningm. W.Jansen - Numan                NL85INGB0004821330  
Hb.vertegenw.    
Emailadres afd. Schietsport:  schietsport.assv@gmail.com                              
Clubavond:  elke maandag, woensdag en donderdag 19.30 tot 22.30 uur    

Showdown 
Voorzitter  N.Grollé   Muiderwaard 136  1824 XV  Alkmaar  06-21267491  nico_grolle@hotmail.com 
Secretaris J.Bakker-Kalff               Reigersbek 65         1441 SX   Purmerend  0299-413391                               
Penningm.  J.Jonk-Brouwer  Boelenspark 41   1131 PZ Volendam  06-42431749 NL44RABO0300561717                          
Hb.vertegenw. J.Jonk-Brouwer email:    jonk.m@ziggo.nl   
Email adres secretaris:  secretarisassvshowdown@ziggo.nl 
Clubavond: elke woensdag van 19.30 tot 22.00 uur   

Sjoelen 
Voorzitter  A.Groot-de Pruis               Mont Blanc 117   1186 AR Amstelveen  020-6470609  
Secretaris  A.Binneveld  Marga Klompélaan 35  1067 TV Amsterdam  020-6131729  of  06-43168595 
Penningm. J. Binneveld  IJweg 132                            1161 GD Zwanenburg  06-51528869 
Hb.vertegenw. A.Binneveld 
Emailadres secretaris:   rudeaprint@gmail.com 
  

Clubavond: elke dinsdag van 19.30 tot 22.30 uur   

 
Telefoon A.S.S.V.  (bar)     020-6000472    Adres A.S.S.V. gebouw :  Ouderkerkerlaan 10       1115 NS  Duivendrecht 
 

Ledenadministratie:  Secr. H.Wisse 
 

Zaalbespreking:        Pia Meerveld,  06-46872959  of via:  e-mail: meerveldpia@gmail.com  
Algemeen E-mail adres voor ASSV :      assvpost@gmail.com   
Naar dit e-mail adres kan de post voor alle Assv zaken gestuurd worden; Kopij voor de Koppeling, mail voor bestuur etc. 
Ook voor ledenadministratie wijzigingen. Niet voor opzeggen lidmaatschap! Dit dient schriftelijk te gebeuren bij de secre-
taris van de eigen afdeling  (persoonlijke leden zeggen op bij de 2e penningmeester) 
 

Homepage    :            www.assv.nl 

Tafeltennis 
Voorzitter R.Bijlsma  Gaffel 60   1319 BV   Almere  036-5365452  
Secretaris R. Staphorsius   Ooievaarstraat 78                1506 XP    Zaandam  06-37790483 
Penningm. E.Schijf                Gaasperdamstraat 52  1507 JX     Zaandam  075-6705884    NL23INGB0005018580  
Hb.vertegenw. R. Staphorsius     
Trainingsavonden: Maandag, Donderdag en Vrijdag van 19.00 tot 23.30 u.              Competitieavonden: Dinsdag en Woensdag van 19.00 tot 23.30 u.  
Emailadres: bestuur@ttv-assv.nl            Website: www.ttv-assv.nl/ 
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Bijlsma R. 2-jun 

Schaafsma R. 3-jun 

Amirkhan M.A. 4-jun 

Weerman A. 7-jun 

Capel T. 10-jun 

Gast C.de 12-jun 

Lammerts H.G.P.F. 16-jun 

Mulder  W.F. 19-jun 

Schouten - Kars G.H.R. 19-jun 

Wereld I. van 20-jun 

Ali Bao 23-jun 

Koorstra Y. 23-jun 

Overwater L. 23-jun 

Sulovsky M. 24-jun 

Heijsteeg H. 26-jun 

Snel M. 27-jun 

Panhuijsen R. 29-jun 

Wiersma A. 1-aug 

Tool A. 2-aug 

Loenen I. 6-aug 

Viersma-Swint F. 6-aug 

Singelenberg R. 8-aug 

Vlietman F. 9-aug 

Worp K. 9-aug 

Schmalgemeijer A. 10-aug 

Bakker W. 14-aug 

Blackson E.J. 16-aug 

Schijf E. 16-aug 

Bakker-Kalff J. 17-aug 

Lange  A. de 17-aug 

Manné P.A.C. 18-aug 

Mazeland H. 18-aug 

Steenbergen H.van 18-aug 

Rijn M.van 19-aug 

Spruit L. 19-aug 

Staphorsius - Tepper R. 19-aug 

Numan J. 23-aug 

Hendriksen-Oostereng G. 24-aug 

Visch S. 27-aug 

Groot B.D. de 28-aug 

Londo E. 28-aug 

Kooten G.J. van 29-aug 

Suppers - van der Lei C. 1-jul 

Dort J.van 5-jul 

Reus E. de 5-jul 

Nieuwendam R.C. 7-jul 

Bos J.E. 9-jul 

Bouwman G. 9-jul 

Koppelman R. 9-jul 

Luijk W. van 9-jul 

Westers J.A. 10-jul 

Boer E.de 13-jul 

Hesseling M.T. 14-jul 

Raatgever M. 17-jul 

Douma J. 18-jul 

Middel  J.R.G. 19-jul 

Wilschut D. 19-jul 

Lasker J. 23-jul 

Jongebloet M. 26-jul 

Dungen A.H. van den 29-jul 

Binneveld A.A. 31-jul 
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Beste Biljartleden   
 

Z oals de meesten van jullie weten is op 20 april George Ennenga overleden. Dit bericht komt wat later 
omdat de koppeling minder vaak verschijnt. George is altijd een zeer actief lid geweest van de afd.  

biljart, zo is hij een aantal jaren secretaris geweest, was de klusjesman van de afd. zat in de vrijdagschoon-
maakgroep en deed ook nog de nodige werkzaamheden voor de ASSV.   Maar ook George werd wat ouder 
en moest hiermee stoppen, maar bleef nog wel veel biljarten. Maar ook dit werd minder doordat hij een 
aantal jaren geleden een herseninfarct kreeg en daarvan niet volledig herstelde. De laatste paar jaar kwam 
George nog wel iedere maandag met zijn zoon Mart een paar partijtjes spelen, wat hij tot het laatst heeft 
volgehouden. Op maandag 14 april was dat voor de laatste keer. Wij zullen George missen.  
 

Dan is de competitie alweer over. De einstanden worden nog nagekeken dus ik kan de winnaars van de  
diverse competities niet vermelden. Dan spelen we op zaterdag 24 mei nog het laatste toernooi van dit    
seizoen (het Kikkertoernooi) en worden de prijzen uitgereikt voor de gespeelde competities van het afgelo-
pen seizoen. 
Dan hebben we nog voor de zomer op de woensdagmiddag de 1-2-3 competitie onder leiding van Anton 
Pater en Han Tolk en op de woensdagavond de libre/drieband competitie onder leiding van Rob Klokkers 
en mijzelf. De woensdagmiddag begint begin juni en de avond begint op woensdag 25 juni.  Ik hoop dat 
beide competities goed bezet zullen zijn. 
 
Dan ben ik weer aan het eind van mijn verhaal, en aangezien er voor de zomerstop geen nieuwe koppeling 
meer verschijnt wil ik jullie allemaal een fijne zomer wensen en hoop jullie allemaal weer terug te zien bij 
de ASSV. 
 

Groeten 
Fred Sterk 
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Verslag Line Dance  25/03 
 

M aandag 24 Maart; 
 

Helaas kan ik over deze avond niets melden want ik was afwezig. 
 

Maandag 31 Maart; 
Ook nu werd ik erop gewezen dat ik weer iemand vergeten was te melden bij de jarigen van Maart. 
 27 Maart was Greet jarig, ze is nog wel ons oudste lid, 82 jaar is ze geworden, sorry Greet en ze gaf ook 
nog een drankje in de pauze, Greet bedankt namens ons allemaal en alsnog gefeliciteerd ik zal beter      
opletten. We begonnen vanavond met “Rocket To The Sun” we hebben 12 dansen gedaan. Iedereen was er 
weer, ook Rinus ging het weer proberen, alleen Bianca was er niet. 
 

Maandag 7 April;    
We beginnen weer aan een nieuwe maand, Ineke begon te vertellen  dat er volgende week geen Line    
Dance is want Muriël moet naar het ziekenhuis voor onderzoek en de week daarna is het Pasen, dus 2   
weken geen dansen en toen zei ze dat er 29 Juni een Bingo en Barbeque is als afsluiting voor de zomerstop 
en dat we nu kaarten kunnen kopen bij het barpersoneel á 12,50 per stuk. Toen konden we gaan dansen. 
We begonnen met “Miles On It “ en daarna weer een nieuwe dans nr. 28 “Gypsy Queen” volgens mij is 
het een gipsen koningin, ik vond het wel ingewikkeld maar het moet natuurlijk nog wennen en toen “Holly 
Dolly My Girl” die hadden we met de kerst geleerd. In totaal hebben we 10 dansen gedaan, we moesten 
ook weer de lijst invullen voor onze vrije dansavond was volgende week maar nu over 3 weken. We    
hadden niet zo’n grote groep Rinus, Ingrid, Dominique, Bianca , Marijke waren er niet. 
 

Maandag 28 April; 
Ineke had nog een paar mededelingen en we kregen de groeten van Annie. We begonnen vanavond met 
“Ann’s Tango” ze had wel een nieuwe maar die doen we de volgende keer, we konden ook weer roepen 
welke dansen we wilden. Ik wacht het altijd af want ik weet niet zo goed de namen, meestal als ik de    
muziek hoor weet ik het wel weer maar niet hoe ze heten. We hebben ongeveer 15 dansen gedaan. Trudy, 
Andrea, Bianca waren er niet. Ingrid was er wel maar het dansen ging niet ze was gevallen en zit onder de 
blauwe plekken. 
 

Maandag 5 Mei; 
Maand nr. 5 we zitten alweer bijna op de helft van het jaar 2025. We begonnen vanavond met “Live, 
Laugh, Love” en daarna kregen we 2 nieuwe dansen. nr. 29 “Real Men Cry”  en dans nr. 30 “That Honky 
Tonk Highway” zoek er maar een naam bij want ik weet het niet, ik vind het wel een leuke naam. Ze     
waren ook wel weer ingewikkeld, maar veel oefenen en dan lukt het wel.. We hebben 14 dansen gedaan, 
Ingrid, Dominique, Rinus, Greet, Bianca waren er niet. 
 
Maandag 12 Mei; 
We begonnen vanavond met “That Honky, Tonk Highway” en weer een nieuwe dans nr. 31 “15 Minutes” 
dus die duurde een kwartier hij was niet zo moeilijk toen had Muriël nog een paar dansen en daarna  
mochten we weer roepen welke wij wilden, ik weet de namen nooit maar Marijke ook niet maar die doet 
ze dan een beetje voor en dan weet Muriël wel welke ze bedoeld. We hebben ongeveer 12 dansen gedaan. 
Ingrid, Dominique, Jolanda waren er niet want die hadden iets van de carnavals vereniging, Rinus en    
Bianca waren eer ook niet. Er was een mevrouw komen kijken en die heeft ook meegedanst of ze het leuk 
vond nou volgens mij vond ze het wel leuk we wachten het af. Dan krijgen jullie nog de jarigen van de 
Maand, Juni, Juli, Augustus, want volgend mij is dit de laatste koppeling voor de zomer stop. 14 Mei,   
Bianca, 30 Mei is Pia ons barmeisje jarig. In Juni is niemand van ons jarig, 31 Juli Andrea en in Augustus 
is ook niemand jarig. Allemaal alvast gefeliciteerd en dan wens ik iedereen een fijne vakantie en hoop  
jullie Maandag 1 September fris en vrolijk weer terug te zien. 
 
.  
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Zaterdag 10 Mei; 
Ons jaarlijkse  Line Dance Feest met dit keer als thema “Amsterdam 750 jaar” We begonnen om 10 uur 
met een groepje mensen om de zaal te versieren met vlaggetjes en op de tafels allemaal servetten en we 
moesten de tombola tafel oom klaarzetten en daarna hebben we een broodje gegeten en toen ging iedereen 
zicht omkleden. Er hadden zich 60 mensen aangemeld er waren er 58 twee zijn er niet gekomen. Om 13.00 
uur konden we de deuren openen er stonden er al een grote groep voor de deur. Bij binnenkomst moest  
iedereen die melden bij Ineke en kregen ze een muntje voor een drankje en een bonnetje voor koffie met 
een stroopwafel. Toen iedereen een plaatsje had gevonden nam Ineke het woord om iedereen welkom te 
heten en daarna kon Muriël beginnen ze had op de tafels een lijst neergelegd met de dansen die ze bedacht 
had en een lijst waarop iemand die dat wilde een voorkeurs dans op kon geven. Er waren een aantal     
mensen die hadden zich leuk verkleed Ingrid, Dominique en Jolanda hadden zich aardig uitgedorst. Dick en 
zijn vrouw waren ook heel erg leuk verkleed, Andrea had een shirt gemaakt met vilten letters “Amsterdam 
750 jaar”  en ze had er ook nog twee gemaakt voor twee mensen van de sjoelclub heel erg leuk en dan   
hadden er ook wat mensen een T-Shirt aan met Amsterdam er op allemaal heel erg leuk Muriël had een rok 
aan met een mooie pettycoat eronder heel feestelijk. We begonnen met “The Freeze” en daarna hebben we 
nog heel wat dansen gedaan. In de pauze konden we even bijkomen. Dominique en Jolanda verkochten 
lootjes voor de Tombola dat liep ook heel erg leuk dan konden wij ze opvouwen en in der dobbelsteen 
doen, toen konden we weer beginnen met dansen, we hebben in totaal 53 dansen gedaan we eindigden   
natuurlijk met “Friendship Freeze” . Er hebben heel wat mensen volgens mij Alles meegedaan. Toen    
konden we gaan eten Ineke kwam met een pas soep de zaal in iedereen kon een kopje halen en daarna    
lagen er op de biljarts schalen met broodjes die kon iedereen ook komen halen. Het was erg lekker en   
daarna moesten we nog de Tombola doen wat ook erg geslaagd was, Al met Al een geslaagd feest Ineke 
bedankte nog iedereen dat ze gekomen waren en ze zei ook dat we hopen dat ze volgend jaar weer komen, 
Ze vroeg een groots applaus voor Muriël want die had er toch weer een hoop werk aan gehad en dat       
applaus kwam er ook en haar man heeft de hele dag gefilmd. Toen konden we opruimen want het was toch 

een lange dag geworden maar wel heel erg geslaagd op naar volgend 
jaar. 


